
In primul an de mandat, parlamentarii maramureseni exceleaza la capitolul ineficienta
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A trecut un an de cand parlamentarii maramureseni au jurat ca vor lucra pentru romani si pentru
tara, dar la un an de activitate se pare ca unii dintre alesi au ajuns degeaba in Parlament.
Printre cei 13 parlamentari exista si persoane care au luat cuvantul in plen o singura data. Cand
au depus juramantul! Activitatea lor lasa cu atat mai mult de dorit cu cat de cativa ani incoace
bugetul alocat Maramuresului este in continua scadere si nici macar o lege adoptata in acest an
nu a fost initiata de vreun maramuresean. Daca unii dintre parlamentari isi asuma vina pentru
incapabilitatea lor, chiar daca o fac doar pe la colturi, altii cauta vinovati. Cel putin un
parlamentar considera ca vina pentru lipsa directionarii de bani inspre judet apartine...
primarilor! Intre timp, parlamentarii nostri, pe care i-am trimis sa ne reprezinte la Bucuresti, sunt
extrem de afectati de problema gazelor de sist, a exploatarii de la Rosia Montana, de cum sa
mai declare o zi libera legala (de parca n-am avea suficiente deja!) si peste toate, isi doresc si
super-imunitate!               Cu salarii la care multi romani doar viseaza, cu diurne pentru
cabinetele parlamentare si pentru angajati, la un an de la investirea in functie, activitatea
parlamentarilor nostri lasa mult de dorit. Prezenta lor in cele doua camere poate trece
neobservata, iar de aici si pana la a recunoaste ca nu isi merita banii, e doar un pas. 
 
  In cazul in care credeti ca parlamentarii lucreaza mult pentru banii primiti, ar fi totusi bine de
adaugat ca 
statul aloca lunar pentru întretinerea unui ales o suma care ar ajunge pentru plata a zece
angajati care castiga un salariu mediu pe economie. 
Si pentru ca suntem în prag de final de an, cand tragem linie si contemplam asupra realizarilor
si nerealizarilor, imi pun intrebarea: DE CE MAI AVEM NEVOIE DE PARLAMENTARI? Cu banii
cheltuiti de ei intr-un an am reusi incet, dar sigur, sa reparam una-alta prin localitatile
Maramuresului si tot ar fi mai mult decat primim acum. Adica... mai nimic.
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